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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt från §7

Informationsansvarig Jakob Fredby
DP ledamot Marcus Petersson från §10

Ordförande F6 Isa Sundèn
Ordförande FnollK Nina Eklund

Ordförande SNF Pontus Lindgren
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Vice talman Axel Flordal till §6 Verksamhetsplaner

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Marcus Johansson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Marcus Peterson som ledamot för DP. Beslut: Att adjungera in Marcus Pe-
terson med närvaro och yttrande rätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Gjort lite småsaker, skrivit motionssvar. Möte med vAO igår, prat
om hur det går för oss och vad vi har gjort sedan vårt senaste möte.
Marcus: Satt upp buntband, burenstäd på söndag, kanske kommer ett schema
för när man ska städa för att det går smidigare då. Funderar på att skapa en
aspningspolicy som isåfall kommer till NollKs aspning börjar.
Elin G: Protokoll för mötet ikväll.
Elias: Inte gjort så mycket några sista minuten fakturor som har betalats.
Jakob: Har varit sjuk.

§4.2 F6 Ärtsoppelunch, börjat smått planera nästa gasque.

§4.3 FnollK Börjat att planera aspningen, ett aspschema är klart.

§4.4 SNF Försöker få in fler personer, ska hålla på med åsiktsprogram, jobbar på nästa
cocktailparty.

§4.5 Foc Planerar arr, quiz nästa vecka, försöker fixa Focumama som vanligt.

§4.6 FARM Rullande arbete för mässa.

§5 Sektionsmöte Sektionsmöte ikväll, Vice talman närvarar därför. Han har några frågor till oss.
PA vet att de ska komma och de vet vart vi är för någonstans. Arbetsgruppen
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på klimatneutralsektion väljs in senare om sektionen beslutar att godkänna
motionen. De kommer yrka på att lägga till inval för växtmästeriet. Vill SNF
lägga till något om inval så kontaktar de TalP. TalP kommer också börja med
att förklara hur sektionsmötet fungerar. Alexander berättar att vi i kärnstyret
sitter längst fram, vi kommer försöka bidra så mycket som möjligt. Vill man
uttrycka sin åsikt så gör det tydligt att det inte är styrets åsikt.
Ändringar i propositioner. Det står att ordförande i DP är med i arbetsgruppen
för Focus men det ska vara händig. Det kommer kanske också en ändring i håll-
barhetspropositionen. Vi ska nog fila lite mer på detta innan vi kan presentera
något mer konkret. TalP vill ha dokument så snabbt som möjligt.

§6 Verksamhetsplaner DP och F6 har skickat in sina verksamhetsplaner och de ser bra ut. Styrets
mål iår är att formulera verksamhetsplaner annorlunda så att det blir lättare
att skriva.
Beslut: Att godkänna DP och F6 verksamhetsplaner för året 24/25.
Beslut: Att godkänna Focumateriets verksamhetsplan för året 24/25.

§7 SaFT Alexander har fått en inbjudan till SaFT från 15-17 november. Vår plan är
att åka tåg upp dit och hem. Det kan bli så att det går lite över budget
men Elias ska kolla med PA om de kan bidra isåfall. Den 18 oktober är sista
anmälningsdagen. Man kan köpa till ett nationspass i Uppsala så att man får
gå på alla nationer och inte bara den de planerat att vi ska vara på. Det är
inte rekommenderat för att de vill ha oss pigga på lördag morgon.

§8 Städdag buren Det är burenstäd på söndag. Marcus kommer förhoppningsvis göra ett schema
tills dess så att det inte blir massa spring i buren. Det kommer mer info efter
kvantinlämningen på fredag.

§9 Stormöte Vi ska ha ett stormöte för att utvärdera mottagningen för alla aktiva, det blir
troligen en eftermiddag. Vi börjar kika på datum som funkar för nästa stormöte.
Marcus undrar hur kvällar LV 7 ser ut. Vi sätter preliminärt eftermiddag den
16/10.

§10 Beslut per capsulam Beslut: Att fastställa motionssvaren som skickades ut på Slack förra veckan.

§11 äskningar Vi har fått in en äskning igår, Elias kommer kolla på detta till nästa möte.

§12 Övriga frågor

§12.1 Aspningsscheman Lo och Marcus vill ha in allas aspningsschema för att kunna göra en aspnings-
policy.

§13 Mötets avslutande
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Verksamhetsplan
DP 24/25

Verksamhetsplan Djungelpatrullen 24/25

Djungelpatrullen ska under verksamhets̊aret 24/25 utöver sina
ordniarie åligganden genomföra följande:

Rusta upp samt underh̊alla sektionslokalen Focus

• Kontinuerligt se till s̊a att Focusköket är brukbart genom att köpa in nya saker när det
behövs.

• Kontinuerligt arbeta för att förbättra sektionslokalen genom inköp eller införskaffning av
möblemang och liknande.

• Laga bord, stolar och annat som g̊ar sönder p̊a Focus.

• Fortsätta l̊ata Nollan ha Nollanstäd för att förbättra deras städkunskaper, disciplin och
moral samt lära dem vikten av att städa undan efter sig p̊a Focus. Efter utförd städning
ska Nollan belönas med fika samt den goda känslan man f̊ar av att göra rätt för sig som
sektionsmedlem.

• Bidra till planering för vad som ska göras med Hilbert när det tillfaller sektion. Samt hur
de ska fungera med resten av Focus.

• Se över städrutiner efter arrangemang p̊a Focus.

Främja ett rikt studentliv och god sammanh̊allning p̊a sektionen

• Arrangera DuP de allra flesta fredagar. Dessa med intressanta och varierande teman som
lockar s̊a stor m̊algrupp som möjligt.

• L̊ata andra föreningar, som visar intresse, medverka p̊a DuP för att l̊ata dem synas mer p̊a
sektionen samt minska v̊ar arbetsbelastning.

• Arrangera Hoffel-lunch för sektionen varje onsdag lv3 där de bjuds p̊a hofflor, kaffe och
saft.

• Arrangera pub under pubrundor.

• Arrangera en aspning där aspirerande sektionsmedlemmar ska f̊a en inblick i vad det innebär
att vara patrullman.

• Vara med och arra/samarra p̊a andra kommitéers aspning ifall intresse finns.

• Arrangera minst ett häfv under läs̊aret.
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Verksamhetsplan
F6 24/25

2024-09-30

Verksamhetsplan för F6 24/25
F6 skall under verksamhets̊aret 24/25,

utöver sina ordinarie åligganden, till bästa möjliga förm̊aga genomföra följande

Främja ett rikt studentliv

• Göra det möjligt för Fysikteknologer att lära känna studenter fr̊an andra sektioner och

årskurser

Genom att, till högsta möjliga grad, arrangera gasquer tillsammans med andra sexmästerier samt h̊alla

ET-rajj som är öppna för alla studenter p̊a Chalmers f̊ar Fysikteknologer en möjlighet att träffa och lära

känna personer fr̊an andra sektioner och årskurser.

• Anordna en bastusittning i Lp2.

• Anordna en julkalendervisning m̊andag till fredag under december 2024.

• Arrangera Luciasittning den 13 november 2024.

• Bjuda sektionens medlemmar p̊a ärtsoppa, alternativt risgrynsgröt, en lunch varje läsperiod.

• Hyra ut och v̊arda sektionens värmesk̊ap och porslin

• Hyra ut och v̊arda F6 ljud- och ljusutrustning

Utveckla föreningen

• Utveckla kommitténs arbete kring trygghet p̊a arrangemang

F6 24/25 ämnar att, i alla steg av arrande, aktivt utveckla tryggheten för gästerna. Detta för att gästernas

och därmed sektionens, fyskiska och psykiska hälsa inte ska p̊averkas negativt av att besöka F6 arrange-

mang. Genom att samarbeta med andra sexmästerier, föreningar p̊a sektionen och k̊arkommittéer vill vi

utbyta erfarenheter och ta fram metoderför att kunna arrangera tryggt samt inspirera andra föreningar

p̊a sektionen, men även andra sektioner, att ta efter.

• Fortsatt utveckling av kontinuitetsarbetet

I och med att sektionen har en gemensam Google Workspace är det enkelt att skapa en vältäckande

kontinuitet som alla i nuvarande F6 kan bidra till. Följaktligen kommer denna möjligheten att tas till vara

p̊a för att kunna ge nästkommande F6 en s̊a god överlämning som möjligt.

• Bedriva uppföljningsarbete gällande arbetsbelastning

Genom att kontinuerligt utvärdera och diskutera den totala samt individuella arbetsbelastning är förhoppningen

att denna ska fortsatt förbättras. Detta för att ge nuvarande och kommande F6 god möjlighet till att kunna

kombinera det kommittérelaterade arbetet med exempelvis studier och andra fritidsintressen.
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Verksamhetsplan
F6 24/25

2024-09-30

• Främja samarrangemang med andra föreningar p̊a Fysikteknologsektionen

Genom att bibeh̊alla god relation och kommunikation med andra föreningar är förhoppningen att genom

sammarrangemang visa p̊a en god gemenskap p̊a sektionen. Sammarangemang kan även bli tillställningar

som är anpassade till större delar av sektionen, vilket även det främjar en fortsatt god gemenskap.

• Bibeh̊alla F6 representation p̊a sektionen

F6 24/25 ämnar att aktivt arbeta för att bibeh̊alla och utveckla intresset för F6 arbete genom att vara

aktiva och utföra alla arrangemang med gott sinne. Genom detta är förhoppningen att F6 representation

p̊a sektionen ska bibeh̊allas.

• Utveckla ET-Rajjen

F6 24/25 ämnar att fortsatt utveckla ET-Rajjs-formatet p̊a ett s̊adant sätt att de är anpassade för en

större del av sektionens medlemmar. Detta för att aktivt arbeta mot en god gemenskap mellan samtliga

Fysikteknologer.

Skapa utrymme för personlig utveckling genom engagemang i
sektionens verksamhet

• Arbeta för att bibeh̊alla puffkulturen

F6 ska se till att det finns god möjlighet till att puffa arrangemang. Detta d̊a puffande av enskilda

arrangemang är en möjlighet för sektionens medlemmar att vid intresse delta i F6 verksamhet och f̊a en

bra bild av vad det innebär att vara sektionsaktiv. F6 ska ocks̊a arbeta mot att puffarna b̊ade under och

efter ett arrangemang ska känna att deras hjälp varit värdefull.

• Anordna en aspning

Genom att arrangera en genomtäkt aspireringsperiod kan fysikteknologer engagera sig i sektionens arbete,

träffa nya vänner och ha roligt. P̊a s̊a sätt hoppas vi att aspiranterna ska intressera sig till att söka F6.

De ska ha goda möjligheter att känna p̊a sexmästerilivet och vara väl förberedda för ett eventuellt år i

kommittén.
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Versam hets plan Focumateriet 2024/2025

Focumateriet planerar att under årets förse Fysik Teknologer med billigt snask samt

diverse paraphernalia och extra mycket upp lyftande flipper spelande. För att realisera

det har kom miten satt upp mål om att:

● Hålla maskinerna i fungerande skick genom kontinuerlig översyn.

● Arrangera minst en flipper turnering

● Arrangera ett FOC KÖR

● Utreda möjligheten att införskaffa en ny automat

● arrangera en aspning

● Arrangera quiz en gång i läs perioden för alla fysik teknologer.

● Arrangera flipper kvällar för tekno loger för att lära personer hur man spelar

och på så sätt öka intresset för flipper spel.

Utöver denna verksamhet har föreningen även som mål att:

● Sälja godis samt agera oberoende nyhetskälla under sektionsmöten.

● Kontinuerligt se över flipperspelen och hålla dessa i ett respektabelt skick.

● Utreda möjligheten att utöka sortimentet med Focumateriet relaterade artiklar.

● Arrangera minst en flipper DuP i samarbete med Djungel Klubben Djungel

Patrullen

● Utreda möjligheten att effektivisera det fortlöpande arbetet utan att inskränka

på föreningens anda.

● Leta efter flaskan Åke

V.E.S Focumateriet 24/25



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2024/25:STYR-8
Styretmötesprotokoll 2024-10-03

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:39!
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